
AKADEMICKÝ SENÁT
Divadelní fakulty Janáčkovy akademie múzických umění v Brně

ZÁPIS ZE     ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU   
DIVADELNÍ FAKULTY JAMU DNE   31  . 3. 2015  

PŘÍTOMNI: Mgr.  Igor  Dostálek; doc.  Mgr.  Petr  Francán; doc.  Mgr.  Hana  Halberstadt; prof.  PhDr. 
Miroslav Plešák; BcA. Monika Okurková; BcA. Tomáš Příkrý; MgA. Lukáš Rieger, Ph.D.; BcA.  Michal 
Skočovský; MgA. Jan Šotkovský, Ph.D.

HOSTÉ: MgA. Ondřej Vodička (tajemník fakulty); doc. MgA. Zbyněk SRBA, Ph.D. (děkan fakulty)

Senát je usnášeníschopný.

PROGRAM JEDNÁNÍ:  1. Zahájení 
2. Rozpočet na rok 2015
3. Výroční zprávy o činnosti a hospodaření DIFA za rok 2014
4. Různé

PROJEDNÁNO:

ad 1. 
- Předseda přivítal hosty: tajemníka DIFA JAMU MgA. Ondřeje Vodičku a děkana fakulty doc. Zbyňka 
Srbu; dále uvítal novou členku studentské sekce senátu BcA. Moniku Okurkovou za odstupujícího MgA. 
Ivana Buraje.

ad 2.
- Doc. Francán (předseda AS JAMU) informoval o bezproblémovém průběhu schvalování celoškolského 
rozpočtu AS JAMU, dále upozornil na FRIM (Fond rozvoje investičního majetku), ve kterém se opětovně 
objevují technologické položky, což je výhodné pro budoucí tvoření odpisů a zpravidelnění tohoto typu  
nákupů i z těchto finančních zdrojů. Dále seznámil AS DIFA se stanoviskem vedení školy k průběžnému 
čerpání stipendijního fondu.

- Tajemník fakulty informoval o vývoji rozpočtu JAMU – oproti loňskému roku byl přísun příspěvku z 
MŠMT zvýšen o 5 972 000,- Kč, tedy o 4,20%.
- Tajemník fakulty seznámil všechny senátory s principem přerozdělování financí a zodpověděl všechny  
položené otázky. Dále představil podrobně vypracovaný rozpočet na rok 2015 a okomentoval jednotlivé  
položky.
- Rozpočet provozních prostředků DIFA JAMU pro rok 2015 činí 7 478 000,- Kč, což je částka, která se 
(se souhlasem fakulty) nezměnila od roku 2008.
- Tajemník dále zdůraznil, že cílem fakulty je maximálně podporovat uměleckou činnost a propagaci na  
mezinárodní úrovni a v zahraničí.

- Rozpočet pro rok 2015 byl jednomyslně schválen aklamací všech přítomných členů AS DIFA JAMU.
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ad 3. 
-  AS DIFA JAMU po  krátké  diskuzi  nad  zaslanými  materiály  jednomyslně  schválil  aklamací  všech 
přítomných členů Výroční zprávu o hospodaření za rok 2014. 
- Po diskuzi vedené nad připomínkami T. Příkrého a doc. Francána byla Výroční zpráva o činnosti za 
rok 2014 schválena (pro 8; proti 0; zdržel se 1;).

ad 4.
- Prof. Plešák informoval tom, že se AS DIFA JAMU připojil k vyjádření soustrasti děkana fakulty rodině  
zesnulého prof. Martina  Porubjaka (člena Umělecké rady DIFA JAMU).

- Tajemník fakulty informoval o výsledcích výběrových řízeních na pozice „provozní ředitel/ka“ Divadla 
na Orlí, které se uskutečnilo 16. března 2015. Z pěti uchazečů byl vybrán jako nejvhodnější kandidát  
MgA. Jan Petr.

-  Doc. Francán informoval AS DIFA JAMU o podnětu zaměstnanců DnO, který obdržel jako  
předseda  AS  JAMU.  Zaměstnanci  DnO  se  obávají  nedostatečné  odbornosti  vybraného 
kandidáta na tuto pozici. Děkan fakulty (jako člen výběrové komise, která provozního ředitele  
DNO vybírala) prohlásil, že MgA. Jana Petra považuje za profesionála a odborníka, který byl  
v konkurenci  ostatních  kandidátů  jednoznačně  nejlepší,  a  dementoval  spekulace  o  předem 
dohodnuté výměně na vedoucích manažerských pozicích v DnO a ND Brno.

- Tajemník dále informoval o výběrovém řízení na „vedoucího Divadelního studia Marta“, které se konalo 
30. března 2015. Z pěti uchazečů byl výběrovou komisí děkanu fakulty doporučen BcA. Jan Škubal.
- AS DIFA JAMU vzal informace o výběrových řízeních na vědomí.

-  Doc.  Francán  informoval  AS  DIFA  JAMU  o  novém  mzdovém  předpisu  zpracovaném  právním 
oddělením a kvestorkou JAMU a jeho dopadu na zaměstnance JAMU. Poprvé od roku 2008 dochází ke  
změně  –  navýšení  –  mzdových  tarifů,  všichni  zaměstnanci  proto  budou  podepisovat  nový  platový  
výměr.

- Změny se týkají především:
- zmenšení počtu mzdových stupňů ze sedmi na šest (první dva mzdové stupně byly  
sloučeny);
- zmenšení počtu platových tříd z dvanácti na jedenáct;
- zároveň došlo v souvislosti se zvýšením minimální mzdy k navýšení mzdových tarifů 
přibližně o 4,5%

- Fakulty dále souhlasili se zachováním stávajícího poměru prostředků pro pohyblivou složku 
mzdy a možností její individuální výše do 100% tarifní mzdy.
- Děkan fakulty v průběhu roku 2015 stanoví v rámci svého vnitřního předpisu diferencované 
vymezení pracovních povinností pro pozice: asistent, odborný asistent, docent a profesor.
-  Dojde  k  oživení  prostředku  smluvní  mzda (využívané  mimo  tarifní  mzdu).  Důvodem  je 
komplikovanost při ohodnocování a vykazování akademických pracovníků (docenti, profesoři)  
vykonávajících kromě pedagogické činnosti i  vedoucí funkce (prorektoři, děkané, proděkané, 
kvestorka a tajemníci) či v jiných výjimečných případech.
- Takzvaný „třináctý plat“ nesmí být vyplácen plošně. Děkan bude v termínech (zřejmě červen a 
prosinec) udělovat odměny vždy za konkrétní pracovní výkony. 
- Odstupné na JAMU (které se pohybovalo ve výši 2.500,-Kč) bude zrušeno.
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- V návaznosti na vznik Studentského parlamentu ČR byla za studentskou sekci AS DIFA JAMU do SP 
ČR nominována BcA. Monika Okurková jako zástupce studentů DIFA JAMU.

Téma i termín příštího zasedání AS DIFA JAMU budou upřesněny. 

zapisující: předsedající:
Tomáš Příkrý Lukáš Rieger 
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